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Ad 1) Siden sidst  
Sidste referat gennemgået og godkendt. 
 

Ad 2) Økonomi 
Der er investeret iht. budgettet. 
 

Ad 3) Overlevering fra kommunen 
Kommunen er i gang - Lars rykker igen igen for aktuel status. 
 

Ad 4) Snerydning og grønne arealer 
HedeDanmark har fyldt muldjord og sået græs på forbindelsesstierne, da rabatterne var blevet ødelagt i løbet af 
snerydnings sæsonen 2014/2015. 
 
Bjarne har måske et par kontakter, som kan spørges vedr. snesæson 2015/2016. 
Tages op på næste møde. 
 
Lasse rykker Gartner vedr. tilbud på studsning af vejtræer. 
 

Ad 5) Højager arrangementer 
Sct. Hans afholdes som vi plejer. 
 

Ad 6) Legeplads/udvalg status Humlehaven 
Legeplads stadig ikke i gang – Humlehaven har ikke etableret grundejerforening endnu.  
 
Bjarne og Kim laver notits til Humlehaven om at vi har etableret legepladsudvalg og at de inviteres til at 
medvirke i dette, så de kan få indflydelse på denne. Der tages aktion på dette efter sommerferien. 

Bestyrelsesmøde Højager 

Deltagere: Bjarne (91), Kim (77), Lasse (127) 

Afbud: Lars (107) 

Referent: Kim (77) 

Sted: Højager 77 

Dato: 22. juni 2015  

Emne: Bestyrelsesmøde 
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Ad 7) Næste møde 
Tirsdag d. 18. august kl. 20:30 hos Lasse. 
 

Ad 8) Evt. 
Velkomst brev til nye beboere? KRH udarbejder udkast. 
 


